
Bestyrelsesmøde 

Til stede: Josefine, Kamilla, Fie og Lene. Margit har meldt afbud 

Agenda: 

1. Stævner 

2. Ekstraordinære omkostninger til el 

3. Husleje kontrakt 2023 

4. Foreløbigt resultat 2022 

5. Eventuelt 

 

1. Stævner 

Der er rimelig god bemanding på klub/ C stævnet her i kommende weekend. Mangler kun en 

skriver lørdag. Skrevet ud på FB.  

Det næste stævne ligger i første julefrokost weekend, så vi skal have slået hjælper liste op tidligt 

for at sikre nok hjælpere. 

Til Diamant cup vil Fie lave bilag til Sydkystens Diamant boring.  

2. Ekstraordinære omkostninger til el 

Gennemgang af initiativer til nedbring af el omkostninger herunder reduktion af antal lamper som 

tændes i det store ridehus, skift til LED osv. 

3. Husleje kontrakt 2023 

Vi skal have gen-forhandlet husleje kontrakt for 2023 & 2024 inden 31. Dec 2022.  

4. Foreløbigt resultat 2022 

Klubbens økonomi ser ok ud omend de ekstraodinære høje omkostninger til elektricitet forventes 

at udhule årets resultat. Forventer at lukke året uden underskud. 

5. Eventuelt 

Det blev drøftet om vi skal afholde et arrangement for vores juniorer. Vi har pt. 46 juniorer.  

Fastelavns arrangement overvejes for juniorer – Lene kontakter Line Pedersen. 

Dressur/ rid for dommer overvejes fortsat. 

Flere klub aktiviteter skal vendes for 2023. 

Næste møde:  Mandag d. 28. Nov kl  17 hos Josefine 


